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Protokoll 2018-11-12 
Närvarande: Herbert Eriksson, Bosse Melvås, Anders Glemfelt, Sauli Hakkarainen, Gunnar 
Andreasson, Mathias Lennartsson, Caroline Mollmyr 

 
  
§1 Mötet öppnas 
  
§2 Föregående protokoll 

 
- Arbetsmiljöverket har återkommit med besked och de avskriver olyckan som en 

olycka. Deras jurister har bedömt att det inte finns någon som kan tilldömas ett 
arbetsgivaransvar. Därmed lägger polisen också ner sin utredning.  

- Vi tar fram riktlinjer för höghöjds-arbeten i hallen. Mattias ansvarar 
- Besiktning av liften kvarstår, Anders kollar med Pär Lorén second opinion  
- Herbert kollar med Kjell om att göra om grinden på liften 
- Går det nyttja Nosse källa för kyla hallen? Utredning fortgår Sauli ansvarar 
- Röjning kring utemiljön, Herbert har tagit en del av ogräset, men det är en del 

kvar. Vi tar det till våren 
- Serveringsvagnarna i rostfritt stål är inköpta, monterade och på plats 
- Headset och microfon är inköpt till hallen och det är installerat. Det gamla har 

dykt upp igen. 
  

§3 Ekonomi 
 

- Ekonomin är god 
- Rättelse till föregående protokoll, gåvan som vi fick till minne av Jörgen var totalt 

10 700 kr. 
- Försäkringar; Anders har sett över våra försäkringar och vi har kompletterat dem 

där vi ansett det varit nödvändigt. Länsförsäkringar har slutfört försäkringsärendet 
gentemot Jörgens familj.  

  
§4 Uthyrning och arrangemang 

 
- Borås karateklubb har haft läger i helgen som gick. De är väldigt positiva till att 

vara i vår hall 
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§5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§6  
 

Gymmet 
 

- Sebastian Andersson har tackat ja till att vara Instruktör i gymmet. Han kommer 
finnas på gymmet måndagar kl.18-19. Telefonnummer och mailadress finns på 
hemsidan 

- Nya gummiband och nya mattor är inköpta, speglar är uppsatta och filmade med 
säkerhetsglas hos Åkvist glas 

- Önskemål om en stak-maskin till gymmet, Sauli undersöker vad en sådan kan 
kosta 

- Problem med dörren mellan gymmet och konferensrummet. Det är olika 
brandceller och måste vara stängd vid brand. En magnet ska sättas upp så dörren 
kan stå öppen och när brandlarmet går, släpper magneten och dörren stängs.  

 
 
Övriga frågor  
 

- Åtgärder efter besiktning av utrustningen i hallen. Vi har fått några punkter som vi 
måste åtgärda. Vi beslutar att köpa in nytt bomsystem och bänkar, vi har tagit in 
offerter och utvärderar dem. Sauli tittar vidare på dem 

- Skolan har önskemål om att kunna låsa in sin utrustning, vi tittar på en lösning 
- Vi beslutar att öppna ett Swish nummer  
- Vad ska vi göra med fönstermodulerna? 
- Sofia har klippt gräset 9 gånger i år 
- Anders har röjsågat 2 ggr 
- Vi beslutar att köpa in en begagnad Klippo Excellent gräsklippare till hallen 
- Dieselaggregatet som står i hallen servar fibernoden ifall strömmen går ner 
- Batterierna i passersystemet är spruckna, behöver bytas. Mattias fixar 

 
 
Nästa möte 
 
Måndag 4/2 kl.18:30, Anders fixar macka och semlor 
 
 
 
 
 
 

  
  
  
  
  
  
  
  

 


